

Certificate No: THR-2368-01-01-10-22
The authenticity of this certificate may be verified at
<http://Shariyah.com/track-certificates/>

This certificate endorses the mentioned product components only.
Proper implementation thereof is the sole responsibility of the end-user.

Attention is drawn to the limitations, indemnifications and jurisdictional issues established in the Disclaimer at the back of this Certificate.

Any unauthorized alteration, forgery or the falsification of the content or the appearance of this Certificate is considered unlawful and offenders may be persecuted to the fullest extent of the law.



SHARIA CERTIFICATE

شهادة اعتماد شرعي

الحمد لله رب العالمين والصلاة والسلام على سيدنا محمد وعلى آله وصحبه أجمعين، وبعد

This certificate constitutes as a Pronouncement by The Shari'a Supervisory Board (SSB) in its capacity as the SSB of **Thara Peer-to-Peer Financing Platform**.

Based on provided information, the SSB conducted its review on **Platform Documentation** (attachment ref: THR-2368-01-01-10-22-01)* in light of the Shari'a Standards issued by AAOIFI and hereby approve the Platform as compliant with these guidelines subject to the implementation of the Platform's transactions in strict compliance with the approved structure and documentation as explained to the SSB.

SRB will lead the supervision and monitoring of the Platform's transactions from a Shari'a perspective on behalf of the SSB. It will also engage in the Shari'a Audit to investigate and evaluate the extent of the Platform's adherence with directed Shari'a policies and report any defective processes.

This Certificate's legitimacy does not constitute 'lifetime validation' and remains valid subject to satisfactory periodical Shari'a Audits and the issuance of a Shari'a compliance report every year. SRB's approval entailed in this Certificate will automatically end should such Shari'a compliance report cease to be issued.

Allah is the Guide to Success.

*Documentation approved in the English and Arabic languages.

Shariyah Review Bureau
18th May 2023

Tel: +666 12293124
P.O.Box 40469, Jeddah 21499
- SAUDI ARABIA -

Tel: +971 4 4096974
P.O.Box 124542, Dubai
- UNITED ARAB EMIRATES -

Tel: +973 17215886
P.O.Box 20151, Al Manama,
- BAHRAIN -



Sheikh Muhammad Ahmad

SHARIAH OFFICER LICENSED BY
THE CENTRAL BANK OF BAHRAIN

www.shariyah.com

هذه الشهادة تشكل إعلاناً من قبل هيئة الرقابة الشرعية (الهيئة) لشركة ذرى للتمويل الجماعي بالبنين.

بناءً على المعلومات المقدمة، قامت الهيئة بمراجعة المستندات المتعلقة بالمنصة والعقود والمستندات الخاصة بها (مرفقات تحت رقم تسلسلي: THR-2368-01-01-10-22-01)* في ضوء المعايير الشرعية الصادرة عن هيئة المحاسبة والمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية، وعليه تم اعتمادها لتوافقها مع هذه المعايير، وتجدر الإشارة إلى أن هذه الموافقة مقيدة بالتزام الإدارة بتنفيذ العمليات الخاصة بالمنصة كما تم بيانه للهيئة.

سوف تتولى دار المراجعة الشرعية بالبنين عن الهيئة مسؤولية الرقابة والمراجعة على عمليات المنصة من الناحية الشرعية، بالإضافة إلى التدقيق الشرعي من أجل تقييم التزام الشركة مع السياسات والإجراءات الشرعية والمبادئ التوجيهية والإبلاغ عن أي خلل في التطبيق.

لا تعد صلاحية هذه الشهادة دائمة مدى الحياة، وتقاء صلاحيتها مشروط بإجراء عملية التدقيق الشرعي الدوري وإصدار تقرير سنوي ينتج تلك العملية، وتعد الشهادة منتهية الصلاحية في حال عدم صدور هذا التقرير.

والله ولي التوفيق،
*المستندات المعتمدة هي باللغات الإنجليزية والعربية

دار لمراجعة الشرعية
18 مايو 2023